



January 29, 2022

ORIENTEERING CANADA
c/o Tracy Bradley, Executive Director
1239 Colgrove Avenue NE
Calgary, AB T2E 5C3
Email: tracy@orienteering.ca

Attention Tracy Bradley, Executive Director

Dear Tracy,

It is my pleasure to inform you that Orienteering Canada has been recognized by the Canadian Olympic Committee (“COC”) effective November 27, 2021 as the Recognized Sport Organization (“RSO”) governing sport orienteering in Canada. Based on your application, we understand that Orienteering Canada is the member federation for Canada of the International Orienteering Federation (IOF).

As a COC RSO, Orienteering Canada is eligible to nominate a representative who will be entitled to attend and observe COC Sessions at your own cost. As a RSO, we confirm that Orienteering Canada will receive the following benefits from the COC:

1. Certificate of recognition (enclosed);
2. Recognition on the COC Website (<https://olympic.ca/coc-recognized-organizations/>);
3. An opportunity to benefit in any programs developed for all sports by the COC in accordance with the NSO Return to Sport program; and
4. Pursuant to section 9.9 (e) of the COC By-laws, entitlement to send an Orienteering Canada representative to attend the COC Session. Please note that expenses to attend a Session are not the responsibility of the COC.

The next Session is expected to be held in Spring 2022 and information will be circulated shortly. If you would like to attend a Session, I ask that you kindly contact Sandra Grouette, Specialist, Governance, Member Services and Legal (sgrouette@olympic.ca), in advance.

Please note that the Recognized Sport Organization status does not provide Orienteering Canada with any rights to use the Olympic rings or any COC marks. Such marks may not be used without the prior written approval of the COC.

Congratulations on your recognition. I look forward to meeting with you soon.

Sincerely,

Tricia Smith
President



Le 29 janvier 2022,

ORIENTEERING CANADA
a/s de Tracy Bradley, Directrice exécutive
10345, 136e Rue NW
Edmonton, Alberta T5N 2E6
Courriel : tracy@orienteering.ca

À l'attention de Tracy Bradley, Directrice exécutive

Chère Tracy,

J'ai le plaisir de vous informer qu'Orienteering Canada a été reconnu par le Comité olympique canadien (« COC ») à compter du 27 novembre 2021 à titre d'Organisation reconnue pour gouverner la course d'orientation au Canada. D'après votre demande, nous comprenons que Orienteering Canada est la fédération membre pour le Canada de la Fédération internationale de course d'orientation.

En tant qu'Organisation reconnue par le COC, Orienteering Canada peut nommer un représentant qui aura le droit d'assister à la Session du COC comme observateur à vos propres frais. En tant qu'Organisation reconnue par le COC, nous confirmons qu'Orienteering Canada recevra les avantages suivants du COC :

1. Un certificat de reconnaissance (ci-joint);
2. Une reconnaissance sur le site Web du COC [<https://olympique.ca/organismes-reconnus-par-le-coc/>];
3. La possibilité de bénéficier de tous les programmes développés par le COC pour tous les sports conformément au programme de retour au sport des ONS; et
4. Conformément à l'article 9.9 (e) du règlement général n.1 du COC, le droit d'envoyer un(e) représentant(e) d'Orienteering Canada pour assister à la Session du COC. Veuillez noter que les frais de participation à la Session ne sont pas à la charge du COC.

La prochaine réunion de la Session devrait se tenir au printemps 2022 et les informations seront circulées bientôt. Si vous souhaitez assister à une Session, je vous demande de bien vouloir contacter à l'avance Sandra Grouette, spécialiste, Gouvernance, services juridiques et aux membres (sgrouette@olympique.ca).

Veuillez noter que le statut d'Organisation reconnue ne donne aucun droit à Orienteering Canada d'utiliser les anneaux olympiques ou les marques du COC. Ces marques ne peuvent être utilisées sans l'autorisation écrite préalable du COC.

Félicitations pour votre reconnaissance. Au plaisir de vous rencontrer bientôt.

Sincèrement,

Tricia Smith
Présidente



On the occasion of

THE BOARD MEETING OF THE
CANADIAN OLYMPIC COMMITTEE

On the 27th of November 2021

ORIENTEERING CANADA

*RECEIVED RECOGNITION AS THE
RECOGNIZED SPORT ORGANIZATION
GOVERNING SPORT ORIENTEERING IN
CANADA PURSUANT TO THE GENERAL
BY-LAW NO. 1 OF THE CANADIAN
OLYMPIC COMMITTEE*

À l'occasion de

LA RÉUNION DU CONSEIL DU
COMITÉ OLYMPIQUE CANADIEN

Le 27 novembre 2021

ORIENTEERING CANADA

*A ÉTÉ RECONNUE EN VERTU DU
RÈGLEMENT GÉNÉRAL N° 1 DU COMITÉ
OLYMPIQUE CANADIEN À TITRE
D'ORGANISATION RECONNUE POUR
GOUVERNER LA COURSE
D'ORIENTATION AU CANADA*

Tricia Smith

President, Canadian Olympic Committee
Présidente, Comité olympique canadien